
BRM.0012.3.4.2020           

 

 

Protokół nr 14/2020 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 19 maja 2020 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 

 

 

Czas trwania posiedzenia 10.30 – 15.45 (w tym przerwy zarządzone przez Przewodniczącą 

Komisji). 

 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska           – Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak     – Członek Komisji 

3. Ewa Podogrodzka        – Członek Komisji 

4. Maciej Basiński  – Członek komisji 

 

Na posiedzenie Komisji spóźnił się radny: Jacek Tarczewski (10 55) 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 

3. Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji  Zdrowia. 

4. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                      

i Rolnictwa. 

5. Adriana Hermann - Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej. 

6. Romuald Kaiser- Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomościami.       

 

Listy obecności członków Komisji oraz gości obecnych podczas Komisji online stanowią 

załącznik nr 1  do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 
 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad ? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie Protokołu nr 13/2020 posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r.  

5. Analiza i ocena działań promujących Miasto Inowrocław w zakresie uzdrowiskowym                      

i wypoczynkowym. 

6. Ocena stanu technicznego Parku Solankowego. 

7. Informacja na temat współpracy Miasta Inowrocław z miastem partnerskim – Bad 

Oeynhausen. 

8. Raport o stanie gminy za 2019 r.  

9. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r. 

10. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

11. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 13/2020 posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 13/2020 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła Sprawozdanie z wykonywania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miejskiej w dniu 19 czerwca br.  
 

Pytania i dyskusja: 
 

Nie było. 
 

• Sprawozdanie z wykonania  budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r.  
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw – 1  , wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z 

dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 7/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania z wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za 2019. 
 

• Roczne sprawozdanie z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury                   

za 2019 r. 
 

głosowanie:  za głosowało – 3 , przeciw - 1, wstrzym. się – 0, 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 8/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania z wykonania planu finansowego 

Kujawskiego Centrum Kultury za 2019 r.   
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• Roczne sprawozdanie  z   wykonania   planu  finansowego  Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu za  2019 r.  
 

głosowanie:  za głosowało – 3 , przeciw - 1  , wstrzym. się – 0, 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z 

dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 9/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania z wykonania planu finansowego 

Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za  2019 r. 

 

• Informacja o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2019. 
 

głosowanie:  za głosowało – 3, przeciw – 1 , wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z 

dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę nr 

10/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o stanie mienia komunalnego Miasta 

Inowrocławia za rok 2019. 

 

Ad 5. Analiza i ocena działań promujących Miasto Inowrocław w zakresie uzdrowiskowym 

i wypoczynkowym.  

 

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił analizę i ocenę działań promujących Miasto Inowrocław w zakresie uzdrowiskowym 

i wypoczynkowym. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

  

Pytania i dyskusja: 

 

Nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem analizy? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 11/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu analizy i oceny działań promujących Miasto 

Inowrocław w zakresie uzdrowiskowym i wypoczynkowym. 

 

Ad 6. Ocena stanu technicznego Parku Solankowego.  
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła ocenę stanu technicznego Parku Solankowego. 
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Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: 

 

Maciej Basiński  –  Członek Komisji: 

Jak wynika z materiału wszystkie prace remontowe wykonane były do 20 kwietnia zgodnie                  

z planem?  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Prace wykonane były zgodnie z planem. 

 

Maciej Basiński  –  Członek Komisji: 

Park solankowy utrzymywany jest z opłat, które wnoszą nam kuracjusze. W związku z zaistniałą 

– pandemią tych opłat nie ma. Czy jakieś dodatkowe pieniądze na utrzymanie parku 

solankowego będą, czy Miasto coś robi w tym temacie, aby pieniądze przesunąć z jakiegoś 

innego działu?  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Na tą chwilę nie ma takiej potrzeby, aby przesuwać pieniądze. Jeżeli taka potrzeba będzie to 

będę rozmawiała z Panią Skarbnik.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego materiału? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę                              

nr 12/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu oceny stanu technicznego Parku Solankowego. 

 

Ad 6. Informacja na temat współpracy Miasta Inowrocław z miastem partnerskim-Bad 

Oeynhausen.  
 

Adriana Herrmann - Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej:     

Przedstawiła informację na temat współpracy Miasta Inowrocław z miastem partnerskim – Bad 

Oeynhausen . 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: 
 

Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji: 

Zadał pytanie dotyczące wymiany dobrych praktyk między naszymi miastami, a także czy 

Miasto  rozważa pomysł współpracy z innymi miastami uzdrowiskowymi ?  

 

Adriana Hermann - Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej:  

W zakresie dobrych praktyk wtedy kiedy odbywają się wizyty w Inowrocławiu oczywiście 

wymieniamy się doświadczeniami. W Bad Oeynhausen została wybudowana obwodnica, zatem 
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mogliśmy wymienić takie doświadczenia. My też oddaliśmy teraz ostatni odcinek obwodnicy. 

Wymieniamy się doświadczeniami transportowymi, mamy transport ekologiczny. Następnym 

razem w materiale będzie taka informacja zawarta. Jeżeli chodzi o współpracę z innymi 

miastami, to my komunikujemy się w ramach związku miast polskich i współpraca przebiega 

cały czas. Nie było takiej inicjatywy, aby przypieczętować to formalnie. Niewykluczone, że                

w najbliższych latach podejmiemy takie inicjatywy.  
 

Jacek Tarczewski  –  Członek Komisji: 

Są miasta, które bazują na tradycji np. Bydgoszcz (zawody wioślarskie) i miasto partnerskie                         

w Wielkiej Brytanii między Uniwersytetami. My nie mamy kontynuacji, przyjętej tradycji.                 

To jest propozycja, aby wziąć to pod uwagę.     
 

Adriana Hermann - Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej:     

Przekażemy taką propozycję do Ośrodka Sportu i Rekreacji.     
 

Innych pytań nie było. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego materiału? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę nr 

13/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji na temat współpracy Miasta Inowrocław 

z miastem partnerskim – Bad Oeynhausen . 

 

Ad 8. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2019 r. 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2019 r.  

Raport stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Pytania i dyskusja: 
 

Jacek Tarczewski  –  Członek Komisji: 

Naczelnik posługuje się spisem z GUS, wydaje się że on jest rozbieżny z innym spisem. 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Zawsze posługujemy się spisem z GUS. Na pewno on będzie zbieżny z danymi z biura 

meldunkowego.  
 

Jacek Tarczewski  –  Członek Komisji: 

Ale GUS otrzymuje dane od kogoś. Według mnie jest to duża różnica, jest 72 561 mieszkańców 

a dane, które posiadam nie przekraczają 70 tysięcy. Te 3 tysiące to duża różnica.     
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Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

My opieramy się na danych z GUS. 

 

Innych pytań nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego Raportu? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 2. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę nr 

14/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu Raportu o stanie Miasta Inowrocławia za 2019 r. 

 

Ad 9. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r. 

Członkowie proponowali i poddawali pod głosowanie tematy do planu pracy komisji                           

na II półrocze  2020 r.  

  

Radny Maciej Basiński zaproponował temat na miesiąc listopad 2020 r.: 

1. Analiza wpływów z tytułu opłaty uzdrowiskowej za I półrocze 2020 r. 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 

 

Przewodnicząca Komisji zarządziła przerwę.  

 

Po przerwie. 

 

Radny Patryk Kaźmierczak zaproponował temat na miesiąc październik 2020 r.: 

1. Informacja o wpływie stanu epidemii na wpływy z tytułu opłaty uzdrowiskowej oraz 

możliwości uzyskania przez Miasto rekompensat ze środków zewnętrznych. 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 2, wstrzym. się – 0. 

 

Radny Jacek Tarczewski  zaproponował tematy na miesiąc wrzesień 2020 r.: 

1. Plany inwestycyjne w strefie uzdrowiskowej w zakresie infrastruktury sanatoryjnej. 
 

głosowanie:  za – 2, przeciw - 3, wstrzym. się – 0. 

 

Przewodnicząca Komisji zarządziła przerwę.  

 

Po przerwie. 

Komisję prowadził zastępca przewodniczącej radny Patryk Kaźmierczak.  

 

Radny Jacek Tarczewski zaproponował tematy: 

1. Barszcz Sosnowskiego - zagrożenia dla zdrowia i życia ludzkiego.(na miesiąc październik). 

2. Pasieki pszczele w mieście Inowrocław (na miesiąc wrzesień). 

3. Budki lęgowe i karmniki dla ptaków (na miesiąc listopad). 
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4. Metody ochrony kasztanowców przed motylem przylotówką i ich skuteczność 

zastosowaniu w Inowrocławiu (na miesiąc grudzień). 

5. Przekształcenie stawów wodnych w parku solankowym w staw kąpielowy i hodowlany 

(na miesiąc październik). 

6. Wniosek o modyfikacje tematu: Informacja na temat firm i zakładów najbardziej 

zatruwających środowisko w naszym mieście. Słowa „zakładów” zastąpić słowami 

„podmiotów gospodarczych” oraz ”zatruwających” zastąpić „ zanieczyszczających”.   

 

Radna Ewa Podogrodzka doprecyzowała temat zgłoszony przez Radnego Jacka Tarczewskiego:  

1. Plany inwestycyjne zakładów lecznictwa uzdrowiskowego (na miesiąc październik). 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji zarządził przerwę. 

 

Po przerwie Komisję prowadziła Przewodnicząca Komisji, która poddała pod głosowanie 

zaproponowane tematy przez radnych. 

 

1. Wniosek Radnego Jacka Tarczewskiego: Barszcz Sosnowskiego - zagrożenia dla zdrowia    

i życia ludzkiego. 
 

głosowanie:  za – 2, przeciw - 3, wstrzym. się – 0. 

 

2. Wniosek Radnego Jacka Tarczewskiego: Pasieki pszczele w mieście Inowrocław. 

 

głosowanie:  za – 2, przeciw - 3, wstrzym. się – 0. 

 

3. Wniosek Radnego Jacka Tarczewskiego: Budki lęgowe i karmniki dla ptaków. 

 

głosowanie:  za – 2, przeciw - 3, wstrzym. się – 0. 

 

4. Wniosek Radnego Jacka Tarczewskiego: Metody ochrony kasztanowców przed motylem 

przylotówką i ich skuteczność zastosowaniu w Inowrocławiu. 

 

głosowanie:  za – 2, przeciw - 3, wstrzym. się – 0. 

 

5. Wniosek Radnego Jacka Tarczewskiego: Przekształcenie stawów wodnych w parku 

solankowym w staw kąpielowy i hodowlany. 

 

głosowanie:  za – 1, przeciw - 3, wstrzym. się – 1. 

 

6. Wniosek Radnego Jacka Tarczewskiego doprecyzowany przez Radną Ewę Podogrodzką: 

Plany inwestycyjne zakładów lecznictwa uzdrowiskowego.  
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

7. Wniosek o modyfikację tematu: Informacja na temat firm i zakładów najbardziej 

zatruwających środowisko w naszym mieście. Słowa „zakładów” zastąpić słowami 

„podmiotów gospodarczych” oraz ”zatruwających” zastąpić „ zanieczyszczających”.   
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Przewodnicząca Komisji przedstawiła i poddała pod głosowanie plan pracy na II półrocze             

2020 r. : 
 

WRZESIEŃ 

-  Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2020 r. 

 

PAŹDZIERNIK 

-  Plany inwestycyjne w zakładach lecznictwa uzdrowiskowego. 

- Informacja o wpływie stanu epidemii na wpływy z tytułu opłaty uzdrowiskowej oraz 

możliwości uzyskania przez Miasto rekompensat ze środków zewnętrznych. 

 

LISTOPAD 

- Analiza wpływów z tytułu opłaty uzdrowiskowej za I półrocze 2020 r. 

- Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2021 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2021 r. 

 

GRUDZIEŃ 

-  Informacja na temat firm i podmiotów gospodarczych zanieczyszczających środowisko                                

w naszym mieście. 

 

Punkty stałe: 

- Sprawy wymagające opinii Komisji, 

- Sprawy bieżące. 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z 

dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę                    

nr 15/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r. 

 

Przyjęty przez członków komisji plan pracy stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 10. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: 

Miechowickiej, Poznańskiej, Jana Kochanowskiego i al. Niepodległości. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: 

 

Jacek Tarczewski  –  Członek Komisji: 

Mam nadzieję, że nie będzie sytuacji jak z uchwałą, która była podejmowała na sesji Rady 

Miejskiej dotyczącej ulicy Poznańskiej, Solnej, gdzie zasadniczym udokumentowaniem, 

uzasadnieniem był wyrok Sądu Administracyjnego,  który bardzo negatywnie ocenił naszą 

uchwałę. Nie chciałbym, aby kolejna uchwała, która trafi pod obrady Rady była o podobnym 

wydźwięku.  
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Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Jeżeli chodzi o uchwałę dot. ulic Poznańska, Solna to jest zupełnie inna materia, nieco odmienny 

tryb. Podstawa prawną była ustawa o szczególnych zasadach przygotowania i wspierania 

budownictwa mieszkaniowego. Tutaj jest nasze typowe działanie tj. opracowanie miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego. Oczywiście podlega weryfikacji przez Wojewodę. 

Tamta procedura odbywa się niezależnie od ustaleń planu miejscowego.  

 

Jacek Tarczewski  –  Członek Komisji: 

Pytam z ostrożności procesowej, ponieważ jeden i drugi projekt uchwały wychodzi z tego 

samego Wydziału.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z 

dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę                     

nr 16/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ulic: Miechowickiej, Poznańskiej, Jana Kochanowskiego i al. 

Niepodległości. 

 

Ad 11. Sprawy bieżące. 
 

Jacek Tarczewski  –  Członek Komisji: 

Radny Jacek Tarczewski prosił, aby materiały promujące nasze miasto były dostarczane do 

„szafki radnego”. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Ewa Kempska 

 
Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 
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